
SPISEVENNERNE I HOU 

 
Flere har spurgt om det mon snart er muligt at spisevennerne i Hou 

mødes igen. Vi kan desværre ikke komme med en positiv melding. 

Det ville vi ellers utroligt gerne gøre.  

Vi har undersøgt om vi evt. kunne mødes et andet sted end 

Sognegården, hvor man jo kun, p.g.a. corona, må være 25 

personer. F.eks. festlokalet i Vestergade, men en opmåling her 

viste, at vi også her kun må være 25 personer. 

Vi må væbne os med tålmodighed, og vi giver selvfølgelig besked 

når vi igen må ses. 
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